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VÝROČNÁ SPRÁVA ZA ROK 2024 
 
Občianske združenie Topľanská Lúčka vzniklo 14.12.2021 a od svojho vzniku pracuje na 
zveľaďovaní obce, rozvoji kultúrnej, športovej a inej činnosti, ktorou sa snaží občanov obce 
spájať bez rozdielu veku. 
Rok 2024 bol pre OZ veľmi úspešný hlavne, čo sa týka úspešných projektov. Keďže sa OZ 
zapájalo do viacerých možných výziev prostredníctvom, ktorých by dokázalo získať granty na 
realizáciu vypracovaných projektov, tak v niektorých sme boli úspešní. V prílohe tejto správy 
Vám poskytujeme prehľad všetkých zaslaných žiadostí o grant počas roka 2024. Celkovo sme 
vypracovali 29 žiadostí o získanie grantu cez rôzne nadácie, cez PSK aj cez ministerstvo 
financií. Z toho už vyhodnotených bolo 28 ,  z nich bolo 8 úspešných a na 1 vyhodnotenie 
ešte čakáme. 
 
AKTIVITY, AKCIE ROK 2024: 
Január  
- 6.1.2024 už tradične sme zorganizovali susedský „TROJKRÁĽOVÝ PUNČ“ pred Labudy. Táto 
veľmi milá akcia sa už stala tradičnou a to hlavne aj preto, že sa koná na takom mieste v 
Lúčke, kde aj staršie generácie hovoria o tom, že sa práve na tomto mieste „pred Labudy“ 
stretávali a rozprávali.  OZ vždy so súhlasom rodiny Labudových pripraví miesto pred ich 
domom s vianočnou výzdobou aj možnosťou posedenia. Ponúkali sme punč, ktorí všetkých 
prítomných zahrial, keďže počasie nám neprialo. Každý rok nám do tejto akcie prispieva aj p. 
Ľudmila Hviščová svojím vynikajúcim punčovým zákuskom, ktorý k punču patrí. 
Takto vytvárame priestor na spoločné stretnutia vonku, na spoločné rozhovory.  
- 8.1.2024 vyhodnotili sme zdieľaciu súťaz na našej FB stránke o 2 vstupenky na 1. ročník 
Lúčanského plesu a ten vyhrala p. Gabriela Šoltýsová. 
- 13.1.2024 sa konal 1. ročník Lúčanského plesu, ktorý dopadol veľmi dobre.  Na plese nám 
hrala hudobná skupina Oceán,  ples otvorila svojím vystúpením – spevom talentovaná Lívia 
Feňaková a o večerný program sa postarala tanečná škola GRIMMY z Prešova, ktorá nám 
dvoma vstupmi s choreagrafiou Karneval a Dáždniky spríjemnili celkovú atmosféru plesu. 
- 17.1.2024 sme oficiálne na našej webovej stránke aj na sociálnych sieťach spustili kampaň 
na získanie 2% z dane. Formou letáku a samotného tlačiva, ktoré si vedeli občania, fyzické aj 
právnické osoby stiahnúť sme ich požiadali o takúto formu podpory našej činnosti. Bez tohto 
druhu podpory, by sa nám niektoré aktivity ani nepodarilo urobiť, takže ďakujeme všetkým 
darcom. 
 
Február 
- 7.2.2024 sa konal v meste Giraltovce v športovej hale Igora Nováka priateľský floorbalový 
turnaj, na ktorom sa zúčastnil aj náš novovzniknutý klub FBK Lúčka a chlapci ukázali, čo v 
nich je a získali 1.miesto. Poďakovanie za starostlivosť, doprevádzanie na tréningy patrí p. 
Michaele Marcinovej a trénerovi Martinovi Tkáčovi. 
- 10.2.2024 sme prijali pozvanie od Mesta Giraltovce, aby sme so svojím stánkom a nami 
pripravenými „špecialitami“ prišli na „Zabíjačku“ spojenú aj s pochovávaním basy, ktoré bolo 
v réžii folklórneho súboru Topľan. My sme v stánku ponúkali „hriatô“, chlieb s troma druhmi 
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pomazánok. Ďakujeme dobrovoľníkom a členom za prípravu a vzornú reprezentáciu na 
úspešnej akcii mesta Giraltovce. 
- 12.2.2024 „Fašiangový sprievod obcou“, ten sme urobili už opakovane. Rodičia prišli s 
deťmi v maskách, škraboškách, aby sme v sprievode so zhotovenou Morenou ju na moste 
hodili do potoka.  Celý sprievod hudobne doprevádzal na harmonike p. Rozkoš Pavol, ktorý 
zahral aj tanečnej skupine zo ZUŠ Giraltovce, ktoré nám znova tento sprievod obohatili 
tancom a spevom.  Pri tenisovom kurte sme v našom stánku podávali čaj, kávu a úžasné 
nami oslovené gazdinky z obce nám napiekli fašiangové šišky. 
 
Marec 
- 1.3.2024 Nadácia Slovenská sporiteľňa verejne na svojej webovej stránke v rámci 
grantového programu  „PRE BUDÚCNOSŤ 2024“ zverejnila príspevok o našom úspešnom 
projekte „Zveľaďujeme Lúčanský chotár“ a použili ho ako príklad pre ostatné organizácie. 
Veľmi sa tešíme tomuto povšimnutiu našich aktivít. 
- 3.3.2024  Prvá jarná údržba vysadených ovocných stromov v školskej záhrade v rámci 
minuloročného úspešného projektu „Lúčanské Ovocníčkovo“ – ošetrenie a natretie 
všetkých stromov. 
- 6.3.2024 Zapojili sme sa do celoslovenskej výzvy „Upracme Slovensko“, kde sme sa rozhodli 
zorganizovať obecnú brigádu a upratať niektoré časti – lokality obce. Na túto aktivitu sme 
získali ochranné rukavice a igelitové vrecia na zber odpadkov. 
- 22.3.2024 Ďalšou údržbou v ovocnej záhrade bol výsev trávy na prázdne miesta. Za pomoci 
p. Tkáča Jozefa st. sa vysial druh trávy „Kvitnúca lúka“, aby sme do ovocnej záhrady dostali v 
budúcnosti, čo najviac opeľovačov. 
- 29.3.2024 Rozhodli sme sa urobiť extériérovú veľkonočnú výzdobu, aby sme do našej obce 
prinieli aj niečo nové zaujímavé, čo poteší deti aj dospelých.  Nápad sa podarilo zrealizovať 
vďaka p. Marcinovi Petrovi, ktorý pre naše nadané dievčatá Sandru Kundrovú a Karin 
Tvrdíkovú vyrobil predlohy, ktoré oni vymaľovali a veľkonočné kraslice a zajace dostali krásnu 
podobu. 
 
Apríl 
 
- 10.4.2024  V rámci projektu „Lúčanské Ovocníčkovo“ sme odovzdali deťom a pedagógom 
našej MŠ záhradné polievačky, ktoré budú využívať a tak participovať na tomto projekte 
pravidelným polievaním vysadených ovocných stromov a kríkov. 
- 11.4.2024 Prvé jarné kosenie ovocnej záhrady v areáli MŠ bolo uskutočnené vďaka zopár 
rodičom detí MŠ. 
- 16.4.2024 V tento deň sme sa zúčastnili slávnostného prevzatia symbolického šeku vo 
výške 3000,-eur za úspešný projekt  „BEZ PRÁCE NIE SÚ KOLÁČE!“. Priamo v U.S.Steele v 
Košiciach sme si ho prevzali od prezidenta tejto spoločnosti s poďakovaním, že vykonávame 
aktivity, ktoré patria do ich programu „Spoločne pre región.“ Bol to pre nás už tretí úspešný 
projekt získaný od tejto firmy prostredníctvom ich nadácie. 
- 18.4.2024 Účasť chlapcov z FBK Lúčka v Giraltovciach na priateľskom floorbalovom turnaji, 
kde nás znova vzorne reprezentovali a získali 3.miesto. 
- 19.4.2024  Oficiálne oznámenie výsledku o úspešnom projekte „IDEME ĎALEJ – PRIDAJTE 
SA! „. V rámci grantovej výzvy „V mojom okolí“ , do ktorej sme sa zapojili sme od Nadácie 
EPH získali grant vo výške 1800,-eur na vytvorenie ďalšej oddychovej zóny „Čurlík“ nielen s 
prvkami na oddych, ale aj na motiváciu pre zlepšovanie životného prostredia. 
- 21.4.2024 Nás zasiahla veľmi smutná správa, pretože nás opustil p. Miroslav Kováč, ktorý 
bol súčasťou úspešného projektu „Zdravé a múdre deti – naša budúcnosť!“, do ktorého nám 



nielen dodal na výsadbu stromy typické pre našu lokalitu, ale nám aj pomohol s ich 
výsadbou. Naše OZ sa zúčastnilo aj na jeho pohrebe. 
- 27.4.2024 DEŇ ZEME – v rámci tohto dňa sme sa rozhodli zorganizovať obecnú brigádu s 
názvom „Spoločne za čistú Lúčku“.  Účasť znova nenaplnila naše očakávania, ale aj tak sa 
nám vďaka zúčastneným občanom – dobrovoľníkom, členom OZ, členom FBK Lúčka podarilo 
pracovať na dvoch lokalitách v obci naraz a vyčistiť ich od odpadkov, starých a nebezpečných 
suchých stromov a kríkov, sprístupnili sme brehy potoka pretekajúceho cez obec v jednej 
časti obce a zviditeľnili ho. 
- 28.4.2024 Sme v spolupráci so sestrou Bernardetou, ktorá bola aj koordinátorkou 
zorganizovali verejnú zbierku šatstva pre občanov zo Stropkova, ktorí požiarom prišli o 
všetko. Podarilo sa nám vyzbierať šatstvo a najnutnejšie potreby pre celé rodiny, ktoré boli 
odvezené do Stropkova. 
 
Máj  
 
- 1.5.2024 Májové slávnosti – stavanie mája za účasti speváckej skupiny Okrúhľan, Súťaž vo 
varení bryndzových halušiek bola aj v tomto ročníku úspešná. Domáca mačanka, pečená 
klobása podávaná OZ a chutné sladké aj slané koláče od ZO JDS Lúčka boli súčasťou oslavy 
tohto najkrajšieho mesiaca v roku. Dobrá nálada a spoločné stretnutia boli súčasťou tohto 
dňa. 
- 7.5.2024 Oficiálne vyhlásenie výsledkov o ďalšom úspešnom projekte „Čistá príroda pre 
budúce generácie, ochrana, vzdelávanie“, ktorým sme od Nadácie VSE získali grant vo výške 
1960,-eur. Tie boli použité na zabezpečenie prvkov na oddych pre dobrovoľníkov, ktorí budú 
obec, okolie a prírodu čistiť od odpadkov, starať sa o čisté životné prostredie. Zakúpené boli 
aj stojany na vrecia na odpadky, vyčistili sa ďalšie lokality v obci, rozmiestnili tabule o zákaze 
sypania smeti. 
- 11.5.2024 Ďalšia obecná brigáda na dokončenia vyčistenia brehov potoka a tej lokality, kde 
vznikne oddychová zóna. 
- 14.5.2024 Premietanie zápasu MS v hokeji v sále obecného úradu prostredníctvom 
audiotechniky, ktorú OZ vlastní tiež vďaka úspešnému projektu cez PSK Prešov aj za 
finančnej spoluúčasti OZ. 
- 15.5.2024  Spoločnosťou KOSIT bol vyhlásený týždeň „Kompostovania“ a my sme sa do 
neho zapojili tak, že sme zakúpili do ovocnej školskej záhrady 2 ks kompostérov, aby slúžili na 
vytváranie kompostu a to z pokosenej trávy a vyhrabaného lístia. 
- 24.5.2024 V rámci projektu „Bez práce nie sú koláče!“ sa nám podarilo do tohto projektu 
zapojiť aj členov ZO JDS a spoločne sme vytvorili v obci záhony zo šípových ruží.  Zveľadili 
sme ďalšiu časť obce. 
- 25.5.2024  V tento deň sme odovzdali našim floorbalistom tréningové náradie, ktoré im 
bolo zakúpené zo získaného grantu od Nadácie  U.S.STEEL. Chlapci tak môžu úroveň 
tréningov pozdvihnúť vyššie a zvýšiť ich kvalitu, ktorú potom môžu ukázať v súťažiach. 
- 30.5.2024 Vyhlásili sme obľúbenú súťaž pre milovníkov kvetov v našej obci a to „Súťaž o 
najkrajší balkón, okno“, ktorá bude vyhodnotená až na jeseň. 
 
Jún 
 
- 1.6.2024 MDD a my sme práve v tento deň odovzdali nášmu floorbalovému klubu nové 
dresy, štucne a čelenky, aby nás mohli vzorne reprezentovať na súťažiach. Aj tieto boli 
zakúpené z grantu od Nadácie U.S.Steel. 



- 2.6.2024  Prostredníctvom sociálnych sietí sme sa pochválili aj článkom v denníku N, kde sa 
o nás, našej činnosti a zbierky opotrebovaných bicyklov zmienilo aj OZ OKOLO, ktorým sme 
odovzdali viac ako 25 ks bicyklov. 
- 17.6.2024 V tento deň sme v spolupráci s členmi ZO JDS Lúčka a v rámci projektov, ktorých 
cieľom bolo aj zakladanie trvalkových záhonov na znižovanie dopadov klimatických zmien 
vysadili levanduľový záhon. 
- 21.6.2024 Vytvorili sme ďalší trvalkový záhon v rámci projektu „Ideme ďalej – pridajte sa!“ 
- 28.6.2024 Sme s dostatočným časovým predstihom zverejnili pozvánku na ďalšiu obecnú 
brigádu 
- 30.6.2024 Vo Svidníku sa konal v rámci programu 3x3 floorbal turnaj, na ktorom sa 
zúčastnili aj chlapci z nášho klubu FBK Lúčka. Znova boli úspešní a získali 2.miesto a dokonca 
hráč z nášho klubu bol vyhlásený za najlepšieho hráča v kategórii 10-13 rokov a bol ním 
Patrik Štachura. 
 
Júl 
 
- 3.7.2024  Oficiálne vyhlásenie ďalšieho úspešného projektu „Zelená škôlka – budúci 
Ekohrdinovia“, ktorým sme získali grant vo výške 2500,-eur od Nadácie Volkswagen na 
vybudovanie exteriérovej eko učebne v areáli MŠ. 
- 6.7.2024 Obecná brigáda na rozmiestnenie oddychových a iných prvkov v novej oddychovej 
zóne „Čurlík“, rozmiestnenie stojanov na vrecia na odpad, lavice, informačné a zákazové 
tabule po obci. 
- 10.7.2024 Oficiálne oznámenie o postupe do verejného hlasovania zákazníkov v sieti TESCO 
s projektom „Aby nikto nezmokol!“, ktorým sme chceli získať grant na prekrytie amfiteátra. 
- 12.7.2024  Za získaný grant vo výške 554,-eur, ktorý sme získali od Nadácie Henkel 
Slovensko sme zakúpili aj za spoluúčasti OZ pre našich seniorov a členov ZO JDS Lúčka 2 ks 
strojov na pečenie oblátok a odovzdali sme im ich aj so symbolickým šekom 110,-eur na 
zakúpenie surovín a materiálu potrebného k pečeniu oblátok. 
- 15.7.2024 Nadácia U.S.STEEL zverejnila na svojej webovej stránke článok o našom OZ a o 
aktivitách urobených v rámci doteraz úspešných projektov, ale hlavne o projekte „Bez práce 
nie sú koláče!“ 
- 27.7.2024  Začali sme v nami vybudovanom Letnom kine premietať prvú rozprávku počas 
prázdnin.  Pred samotným premietaním rozprávky „ELEMENTY“ sme premietli náučný film o 
ochrane životného prostredia, aby sme aj našich najmenších takouto hravou formou 
motivovali k tomu, aby pristupovali k ochrane životného prostredia aj oni. 
 
August 
 
- 7.8.2024 Oficiálne oznámenie o úspešnom projekte „Záhrada plná vitamínov“, ktorým sme 
od Nadácie Tipsport získali grant vo výške 1345,-eur. 
- 8.8.2024 Odovzdali sme členom ZO JDS Lúčka v rámci projektu „Obnovíme tradície“ 
materiál na pripravované tvorivé dielne. 
- 16.8.2024  Zorganizovali sme pravidelnú Lúčanskú kvapku krvi. 
- 17.8.2024  Zrealizovanie myšlienky a umiestnenie „KNIHOBÚDKY“ do oddychovej zóny 
Čurlík a naplnenie jej knihami rôzneho žánru, ktoré nám doniesli na základe fb výzvy 
dobrovoľní darcovia. 
- 19.8.2024 Verejné vyhlásenie výzvy na nosenie tekvíc rôzneho druhu na pripravovanú 
výstavu tekvíc. 



- 22.8.2024 Obdržali sme výsledok z verejného hlasovania v obchodnej sieti TESCO v 
grantovej výzve „Vy rozhodujete, my pomáhame“, kde sme za získaných 3097 hlasov od 
zákazníkov obsadili 2.miesto a získali grant vo výške 600,-eur. 
- 26.8.2024  Premietanie v letnom kine PARK a to film „Nevera po slovensky.“ Aj tu sme pred 
samotným premietaním filmu  uviedli v rámci úspešných projektov aj dokumentárny film 
„Ako sa rodí les!“, aby sme si aj my dospelí uvedomili našu povinosť správať sa v prírode, lese 
zodpovedne a byť príkladom pre naše deti a budúce generácie. 
 
September 
 
- 8.9.2024  Lúčanské Dyňobranie 6. ročník sa uskutočnil práve v tento deň. Okrem výstavy 
tekvíc, vyhlásenia výsledkov súťaže o Najkrajší balkón, okno sme vyhlásili aj výsledky o 
Najlepší čískejk Topľanskej doliny. Na tomto ročníku vystúpila na vybudovanom amfiteátri 
Cimbalová hudba Primáš a pozvali sme aj ľudového rozprávača Jožko Jožka, ktorý tento deň 
spríjemnili krásnym spevom, hudbou a veselým rozprávaním. 
Zvláštnosťou tohto ročníka bola aj v spolupráci s Css Giraltovce zorganizovaná výstava 
obrazov Anjelov, ktorá mala veľký úspech. Nechýbali aktivity s animátormi pre naše deti, 
predajné stánky s dobrotami pre deti aj dospelých a všetky lístky zo vstupného boli 
zlosovateľné v tombole o zaujímavé ceny. 
Zverejnili sme aj verejné poďakovanie všetkým, ktorí sa podieľali na úspešnom 6. ročníku 
Lúčanského Dyňobrania, ktorého priebeh si prišla natočiť aj TV AHOJ Bardejov. 
- 12.9.2024  Prostredníctvom sociálnych sietí aj oznamu na obecných nástenkach sme vyzvali 
občanov obce, ale aj našich priaznivcov o podporu myšlienky – výsadba jarných cibuľovín 
tentokrát narcisov a to formou darovania týchto cibuľovín, aby sa nám ich podarilo vysadiť, 
čo najviac. 
- 14.9.2024  Úspešná televízna relácia „Pečie celé Slovensko“ , v ktorej súťažil aj náš priateľ, 
ktorý sa zapájal aj do nami vyhlásenej súťaže o Najlepší čískejk Topľanskej doliny, tak sme sa 
ho rozhodli verejne prostredníctvom sociálnych sietí podporiť a získať tak pre neho podporu 
širokej verejnosti. Nakoniec sa tým víťazom aj stal, čo nás nesmierne teší. 
- 19.9.2024 V spolupráci s mestom Giraltovce sa nám podarilo zorganizovať krásnu výstavu 
výtvarných prác na tému „Príroda nás potrebuje!“ vo vestibule Mestského úradu Giraltovce. 
Zároveň táto výstava bola spojená s besedou o nutnosti ochrany životného prostredia za 
účasti našich partnerov zo OZ Save Nature Civas a s Poľovníkmi zo Svidníka. Do výstavy sa 
zapojili Spojená škola Giraltovce, Súkromná základná škola Giraltovce, MŠ Giraltovce, ZŠ 
Kračúnovce, MŠ Kračunovce, MŠ Lúčka, MŠ Marhaň.  Za odmenu sme im všetkým udelili 
Čestné uznanie za všetky aktivity, ktoré robia pre ochranu životného prostredia a odmenili 
sme ich aj darčekmi v podobe balíkov kancelárskeho papiera pre ich ďalšie tvorivé aktivity. 
- 25.9.2024 Sme sa zapojili do výzvy o verejné hlasovanie v programe „Pošli dobro ďalej“, kde 
sme chceli zabojovať o získanie finančnej podpory na prekrytie amfiteátra, ale bohužiaľ 
nezískali sme dostatok hlasov na to, aby sme mohli grant získať. 
- 27.9.2024 sme sa zapojili do výzvy „Ponožkový október“ a oslovili sme naše partnerské 
školy o vytvorenie zberných miest na ponožky, ktoré po ukončení výzvy odovzdáme tam, kde 
ich potrebujú. 
 
Október 
 
- 16.10.2024 sme získali od dobrovoľných darcov z Giraltoviec a susednej dediny Kračunovce 
časopisy a knihy na doplnenie do našej Lúčanskej Knihobúdky. 



- 21.10.2024 Medzinárodný deň jablka – v tento deň sme sa rozhodli byť nápomocní v našej 
ovocnej záhrade a spolu s dobrovoľníkmi sme vyzbierali všetky opadané jablká zo starých 
stromov. Poškodené a hnilé jablká sme vysypávali do kompostérov a zdravé jablká si odniesli 
dobrovoľníci do „muštárne“,  kde si z nich nechali vylisovať 100% jablkovú šťavu. 
- 22.10.2024 Požiadali sme formou sociálnych sietí všetkých občanov obce, hlavne rodičov a 
deti na spoluúčasť pri vytvorení Obecného herbára a to tým, aby postupne začali zbierať a 
lisovať rastliny, ktoré rastú v prírode okolo nás. Nakúpili sme aj samotný materiál na 
vytvorenie herbára a nechali sme si vytlačiť aj kartičky jednotlivých byliniek. Táto aktivita je 
súčasťou úspešného projektu, takže veríme, že spoločne to  dokážeme. 
- 23.10.2024 V tento deň sme sa pustili do výsadby narcisov, ktoré sme dostali darom od 
občanov obce. Ďakujeme. 
- 27.10.2024 Keďže nám počasie prialo, podarilo sa nám ukončiť projekt „Záhrada plná 
vitamínov“ a pripravili sme ho na odovzdanie. Čaká nás ešte jarný workshop k orezávaniu 
nových vysadených stromov s odborníkom a chceme zachrániť aj ozdravným rezom 
4 staré stromy v ovocnej záhrade, ale to až na jar 2025. 
 
November  
 
- 5.11.2024 sme boli pozvaní na zahájenie pečenia vianočných oblátok našimi seniormi zo ZO 
JDS Lúčka, ktoré ich začali piecť už aj na nových strojoch, ktoré im boli zakúpené za grant z 
úspešného projektu „Obnovme tradície!“, ale aj za finančnej spoluúčasti OZ. 
- 13.11.2024 Sme zverejnili program aktivít na „Lúčka Advent 2024“ a pripravili sa na každú 
adventnú nedeľu aktivitami pre celú obec relácia v obecnom rozhlase, bazár hračiek, tvorivé 
dielne, otvorenie Betlehemu/. 
- 14.11.2024 Oficiálne odovzdanie projektu „Záhrada plná vitamínov“. Predsedníčka OZ spolu 
s p. Marcinovou Michaelou odovzdali starostovi obce, riaditeľke, učiteľke a deťom MŠ kľúče 
od záhradného domčeka, ktorý je naplnený záhradným náradím potrebným na starostilivosť 
o ovocnú záhradu, odovzdali im vyvýšený záhon na pestovanie zeleniny v ňom a ukázali im aj 
ďalšie vysadené ovocné stromy -30ks, ktoré sme vysadili v spolupráci s členmi ZO JDS Lúčka. 
Zároveň sme im odovzdali aj 2 ks kompostérov a lavicu na sedenie. 
- 29.11.2024 Sme odovzdali vyzbierané ponožky z výzvy „Ponožkový október“ do Nemocnice 
vo Svidníku, kde ich odovzdali počas Mikuláša pacientom na jednotlivých oddeleniach. Spolu 
s našimi partnermi  Súkromná ZŠ Giraltovce, Spojená ZŠ Giraltovce, MŠ Marhaň, ZO JDS 
Lúčka sme odovzdali 135 párov ponožiek. 
 
December  
 
- 14.12.2024 Relácia o nás v novovzniknutom Rádiu Život, ktoré zriadilo Css Giraltovce v 
spolupráci s PSK Prešov. Prijali pozvanie na naše pripravované tvorivé dielne v rámci aktivít 
„Lúčka Advent 2024“. 
- 15.12.2024 Zorganizovali sme tvorivé dielne v sále obecného úradu, na ktorých sme chceli v 
spolupráci s členmi ZO JDS Lúčka ukázať zachovávanie tradícií – Vianoce kedysi. Piekli sa 
vianočné oblátky, moravské koláče, bobaľky, medovníky, ktoré sme aj ozdobovali,  varila sa 
mačanka, kapustnica, punč, hriatô.  Vytvorili sme extériérovú vianočnú výzdobu. Ďakujeme 
všetkým, ktorí sa postarali o prípravu týchto tvorivých dielní. 
- 19.12.2024 Zabalili sme a odoslali všetky vyzbierané hračky z vianočného bazára hračiek, 
ktoré boli odoslané do 5tich detských domovov. 



- 20.12.2024 sme vyhodnotili zdieľaciu súťaž na našej fb stránke o možnosť vyhrať 2x 
vstupenku na 2.ročník Lúčanského plesu – výhercom sa aj tento rok stala p. Gabriela 
Šoltýsová. 
- 23.12.2024 Realizácia a inštalácia extériérovej vianočnej výzdoby vytvorenej na tvorivých 
dielňach do oddychovej zóny „Čurlík“ a pred obecným úradom. Zároveň sme zhotovili aj 
extériérový Betlehem v altánku v oddychovej zóne pri „Studničke“, kde nám s osvetlením 
Betlehemu aj vianočného stromčeka pomohol p. Mihaľ Ján. 
- 28.12.2024 Sa konal 2. ročník Lúčanského plesu na ktorom nám do tanca hrala a o zábavu 
sa postarala hudobná skupina Song z Rešova.  Ples otvorila talentovaná Simonka Uhrinová, 
ktorá nám zahrala na husliach melódiu z rozprávky Ľadové kráľovstvo. Ples nám vo 
večerných hodinách znova spríjemnili tanečnice z tanečnej školy GRIMMY, ktoré dvoma 
vstupmi potešili všetkých účastníkov plesu. Rozdala sa bohatá tombola, kde hlavnou cenou 
bola automatická práčka zakúpená OZ. O dobré jedlo sa postaral Cattering Bystré a chutný 
zákusok ku káve nám tentoraz upiekla p. Ľudmila Hviščová. 
 
 
Súčasťou tejto výročnej správy bude už spomínaný prehľad podaných žiadostí o grant za rok 
2024 s vyčíslením získaného grantu a finančnej spoluúčasti OZ 
- finačná správa 
 
 


